
GEMEENTERAAD van BRUMMEN 
 
 

In te vullen door griffie 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 19-5-2015 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller: G. Wentink, CDA en G.J.Alberts, PvdA 

Onderwerp: Velden Eerbeekse Boys 

Het college/de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk/ mondeling* te 
beantwoorden in het eerstevolgende forum. dd. 4 juni 2015 

Toelichting (indien nodig) 

de kwaliteit van de velden van Eerbeekse Boys 

 

 

1. Is het bij het college bekend dat de kwaliteit van alle velden van de Eerbeekse boys de  

    laatste jaren hard achteruit zijn gegaan?  

 

2. Is er bewust een keuze gemaakt voor een lager onderhoudsniveau? (Van zowel velden als  

    bossages naast de velden) 

 

3. Is het bij het college bekend dat deze situatie de sportveiligheid zwaar aantast en kans op 

    letsel doet toenemen? 

 

4. Kan het college toezeggen dat in overleg met eerbeekse boys aktief op zeer korte termijn  

    overleg gevoerd zal worden om te zorgen dat de kwaliteit van de velden weer op een voor   

    alle partijen aanvaardbaar niveau komt? 

 

 

 
Ondertekening en naam: 

 

G. Wentink, namens fractie CDA 
G.J. Alberts, namens fractie PvdA 
 

 
• Schriftelijke vragen: Het vragenrecht geeft aan de leden van de raad het recht informatie te vragen over aangelegenheden 

die tot de bevoegdheid van het college of de burgemeester behoren. Het karakter van deze vragen is primair van informatieve 
strekking.  

 

Wijze van het indienen van schriftelijke vragen: De vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend […] (art. 39 

RvO). 

 


